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Protokół nr II/2024  

z Sesji Rady Gminy Gizałki, która odbyła się 27 maja 2024 r.  

w sali Gminnego Centrum Kultury w Tomicach  

  

W Sesji Rady Gminy Gizałki udział wzięło 15 radnych, co stanowi 100,00 % składu osobowego Rady 

Gminy. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Ponadto w Sesji udział wzięli sołtysi - 

lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. Zaproszeni goście - lista obecności stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Jacek Dąbrowski dokonał otwarcia posiedzenia o godzinie 15:00 witając 

wszystkich obecnych na sali posiedzeń.   

Następnie stwierdził kworum Sesji (15 radnych).  

PORZĄDEK OBRAD II SESJI RADY GMINY GIZAŁKI  

  

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z I Sesji Rady Gminy Gizałki. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

1. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gizałki oraz wyboru 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej; 

2. w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gizałki oraz 

wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji; 

3. w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Gminy Gizałki; 

4. w sprawie powołania Komisji Budżetu, Finansów i Gospodarowania Mieniem 

Komunalnym Rady Gminy Gizałki; 

5. w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej Rady Gminy 

Gizałki; 

6. w sprawie powołania Komisji Rolnictwa i Porządku Publicznego Rady Gminy Gizałki; 

7. w sprawie ustalenia zasad i wysokości wypłacania diet oraz zwrotu kosztów podróży 

dla radnych Rady Gminy Gizałki; 

8. w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Gizałki; 

9. w sprawie zmiany planu budżetu na rok 2024; 

10. w sprawie zmian do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gizałki na lata 2024-

2033. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Informacje i wolne wnioski. 

8. Zakończenie obrad. 

  

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania lub uwagi do porządku obrad.   

Radni nie mieli pytań. 
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Przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących się” Rada Gminy jednogłośnie 

przyjęła porządek obrad.  Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   

  

PUNKT 3 – PRZYJĘCIE PROTOKOŁU Z I SESJI RADY GMINY GIZAŁKI   

Przewodniczący Rady zapytał, czy Radni mają pytania do protokołu. 

Radni nie mieli pytań. 

Przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących się” Rada Gminy jednogłośnie 

przyjęła protokół z I Sesji Rady Gminy Gizałki.  

Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu.   

  

PUNKT  4  –  SPRAWOZDANIE  WÓJTA  Z  DZIAŁALNOŚCI  W  OKRESIE  

MIĘDZYSESYJNYM  

Przewodniczący Rady udzielił głosu wójtowi.   

Wójt powiedział, że sprawozdanie dotyczy krótkiego okresu, tylko 10 dni, od 6 maja do 16 maja, 

ponieważ tak rozpoczęła się kadencja samorządu. Dodał, że omówi ważniejsze przedsięwzięcia 

i działania, które podejmował podczas tego okresu. 15 maja brał udział w odbiorze cząstkowym 

odwiertu studni głębinowej, który został wykonany na terenie hydroforni i stacji uzdatniania wody 

w Gizałkach, geodezyjnie jest to Czołnochów. Odwiert ten został wykonany i zabudowany. Założona 

została obudowa studni i podłączono ją do hydroforni. System sterowania i zasilania nie jest jeszcze 

wpięty w energię elektryczną. Konieczne jest załatwienie wszystkich pozwoleń, niezbędnych do 

pobierania wody zgodnie z prawem.  Cały proces, łącznie z wykonaniem końcowych dokumentacji 

projektowych będzie mógł trwać od 2 do 4 miesięcy. Po tym czasie, jeśli gmina uzyska wszystkie 

pozwolenia, studnia będzie mogła być wpięta do systemu.  

Wójt podpisał akt notarialny dotyczący przejęcia własności nieruchomości stanowiących ulicę 

Łąkową w Gizałkach. Współwłaściciele tej nieruchomości, konkretnie nieruchomości gruntowej, na 

której znajduje się droga wewnętrzna ulica Łąkowa, zrzekli się nieodpłatnie własności na rzecz 

Gminy Gizałki. 

Ponadto wójt uczestniczył w spotkaniu wójtów i burmistrzów powiatu pleszewskiego ze starostą. 

Dotyczyło ono funkcjonowania Związku Powiatowo – Gminnego PPL Pleszewskie Przewozy 

Lokalne. Prowadzone rozmowy dotyczyły uregulowań w statucie kwestii tj. m.in.: dopłaty do 

deficytu, który może wystąpić w takich sytuacjach i sposobie jego podziału. Przygotowywane są 

odpowiednie rozwiązania prawne i w krótkim czasie odbędzie się kolejne spotkanie, na którym będą 

te kwestie omawiane. Gmina Gizałki jest członkiem tego związku i będzie mogła wspólnie z innymi 

gminami z powiatu pleszewskiego, organizować przewozy zbiorowe. 

Wójt powiedział, że brał również udział w przygotowaniu projektu wniosku o dofinansowanie 

działalności klubu Senior Plus. Gmina próbuje pozyskać środki z Unii Europejskiej. Projekt ten jest 

przygotowany i złożony, pozostało jedynie czekać na jego rozstrzygnięcie.  Gdyby udało się pozyskać 

środki na funkcjonowanie klubu, ale nie tylko klubu seniora, również innych grup, które mogłyby 

z tego skorzystać, gmina mogłaby znacząco wesprzeć ich obecne działania. Okres realizacji tego 

projektu będzie trwał 3 lata. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
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Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do sprawozdania.  

Radny Zbigniew Kaczmarek zapytał o drogę Łąkową, co będzie robione i w jakim terminie. 

Wójt odpowiedział, że tak jak mówił akt notarialny dotyczy przejęcia własności nieruchomości, a nie 

prac budowlanych. Dodał, że nie potrafi odpowiedzieć co dalej, ponieważ gmina stała się 

właścicielem tego gruntu kilka dni temu.  Na gruncie znajduje się droga i gmina będzie zobowiązana 

do jej utrzymania. Bieżący remont zostanie wykonany, ale co do inwestycji wójt nie potrafi 

odpowiedzieć, ponieważ będzie to zależało od Rady Gminy. Określoną inwestycję należy najpierw  

wprowadzić do budżetu i zabezpieczyć na nią środki, a następnie dopiero zacząć ją realizować.  

Przewodniczący Rady zapytał, czy są jeszcze jakieś pytania. 

Radni nie mieli pytań. 

PUNKT 5 – ROZPATRZENIE PROJEKTÓW UCHWAŁ  

Uchwała nr II/3/2024 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gizałki oraz 

wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Rady powiedział, że radni są po ustaleniach, które zostały dokonane na posiedzeniu 

Komisji łączonych i przedstawił skład Komisji Rewizyjnej. Następnie zapytał kolejno radnych tj.: 

Dorotę Olejniczak, Andrzeja Kaczmarka, Annę Lajtlich, Krzysztofa Walendowskiego i Bernadettę 

Skowrońską czy wyrażają zgodę na udział w tej komisji oraz czy są inni kandydaci.  

Kandydaci wyrazili zgodę. 

Innych kandydatów nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów na członków Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy Gizałki. 

Przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących się” Rada Gminy 

przegłosowała zamknięcie listy kandydatów na członków Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gizałki. 

Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wybór poszczególnych kandydatów na 

członków Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gizałki tj.: Dorotę Olejniczak, Andrzeja Kaczmarka, 

Annę Lajtlich, Krzysztofa Walendowskiego i Bernadettę Skowrońską.  

Każdy z kandydatów w wyniku głosowania otrzymał po 15 głosów „za”, brak głosów „przeciw” oraz 

„wstrzymujących się”. Wydruki z głosowania stanowią załączniki od nr 8 do 12 do protokołu.  

Przewodniczący Rady przeszedł do realizacji paragrafu 2 uchwały, zapytał, czy zgodnie z zgłoszoną 

wcześniej kandydaturą na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Dorota Olejniczak wyraża zgodę.  

Radna Dorota Olejniczak odpowiedziała, że tak. 

Zapytał również czy są inni kandydaci. 

Nie było innych kandydatów. 
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy Gizałki poddał pod głosowanie wybór  Doroty Olejniczak 

na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gizałki. 

Przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących się” Rada Gminy jednogłośnie 

wybrała  Dorotę Olejniczak na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gizałki. Wydruk 

z głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały nr II/3/2024 i poddał go pod głosowanie. 

Przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących się” Rada Gminy jednogłośnie 

podjęła uchwałę nr II/3/2024 w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gizałki oraz 

wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej, która stanowi załącznik nr 14 do protokołu. Wydruk 

z głosowania stanowi załącznik nr 15 do protokołu.   

Uchwała nr II/4/2024 w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Rady Gminy 

Gizałki oraz wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z paragrafem 1 projektu uchwały ustala się skład 

osobowy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji w liczbie 7 osób. Następnie przedstawił proponowany 

skład komisji: Mariusz Szczepaniak, Henryk Osman, Anna Lajtlich, Dorota Olejniczak, Rafał Zawal, 

Zbigniew Kaczmarek i Beata Lewicz.  

Zapytał czy są jeszcze inni kandydaci oraz czy kandydaci wyrażają zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatów nie było.  

Kandydaci wyrazili zgodę. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów na członków 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gizałki. 

Przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących się” Rada Gminy 

przegłosowała zamknięcie listy kandydatów na członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Gminy Gizałki. Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wybór poszczególnych kandydatów na 

członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gizałki tj.: Mariusza Szczepaniaka,  

Henryka Osmana, Anny Lajtlich, Doroty Olejniczak, Rafała Zawala, Zbigniewa Kaczmarka i Beaty 

Lewicz.  

Każdy z kandydatów w wyniku głosowania otrzymał po 15 głosów „za”, brak głosów „przeciw” oraz 

„wstrzymujących się”. Wydruki z głosowania stanowią załączniki od nr 17 do 23 do protokołu.  

Przewodniczący Rady powiedział, że przechodzi do kolejnego paragrafu uchwały tj. wybór 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Powiedział, że wcześniej została 

zaproponowana kandydatura Mariusza Szczepaniaka. Zapytał czy wyraża on zgodę na kandydowanie 

oraz czy są inni kandydaci. 

Radny Mariusz Szczepaniak wyraził zgodę. 

Innych kandydatów nie było. 
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Następnie Przewodniczący Rady Gminy Gizałki poddał pod głosowanie wybór  Mariusza 

Szczepaniaka na Przewodniczącego Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Gizałki. 

Przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących się” Rada Gminy wybrała  

Mariusza Szczepaniaka na Przewodniczącego Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Gizałki. Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały nr II/4/2024 i poddał go pod głosowanie. 

Przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących się” Rada Gminy podjęła 

uchwałę nr II/4/2024 w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Rady Gminy Gizałki 

oraz wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która stanowi załącznik nr 25 

do protokołu.  Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu.   

Uchwała nr II/5/2024 w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Rady Gminy Gizałki 

Przewodniczący Rady powiedział, że Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji przedstawił 

wniosek zawierający kandydaturę Beaty Lewicz na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Gminy Gizałki. 

Wniosek stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały zawierający kandydaturę Beaty Lewicz i poddał 

go pod głosowanie.  

Przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących się” Rada Gminy podjęła 

uchwałę nr II/5/2024 w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji, która stanowi załącznik nr 28 do protokołu. Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 

29 do protokołu.   

Uchwała nr II/6/2024 w sprawie powołania Komisji Budżetu, Finansów i Gospodarowania 

Mieniem Komunalnym Rady Gminy Gizałki 

Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z paragrafem 1 projektu uchwały ustala się skład 

osobowy Komisji Budżetu, Finansów i Gospodarowania Mieniem Komunalnym w liczbie 5 osób. 

Następnie przedstawił proponowany skład komisji: Andrzej Kaczmarek, Krzysztof Walendowski, 

Henryk Osman, Zbigniew Bachorski i Przemysław Tomaszewski.  

Zapytał czy są jeszcze inni kandydaci oraz czy kandydaci wyrażają zgodę na kandydowanie. 

Kandydaci wyrazili zgodę. 

Innych kandydatów nie było. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów na członków 

Komisji Budżetu, Finansów i Gospodarowania Mieniem Komunalnym Rady Gminy Gizałki. 

Przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących się” Rada Gminy 

przegłosowała zamknięcie listy kandydatów na członków Komisji Budżetu, Finansów 
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i Gospodarowania Mieniem Komunalnym Rady Gminy Gizałki. Wydruk z głosowania stanowi 

załącznik nr 30 do protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wybór poszczególnych kandydatów na 

członków Komisji Budżetu, Finansów i Gospodarowania Mieniem Komunalnym Rady Gminy 

Gizałki tj.: Andrzeja Kaczmarka, Krzysztofa Walendowskiego, Henryka Osmana, Zbigniewa 

Bachorskiego i Przemysława Tomaszewskiego 

Każdy z kandydatów w wyniku głosowania otrzymał po 15 głosów „za”, brak głosów „przeciw” oraz 

„wstrzymujących się”. Wydruki z głosowania stanowią załączniki od nr 31 do 35 do protokołu.  

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały nr II/6/2024 i poddał go pod głosowanie. 

Przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących się” Rada Gminy podjęła 

uchwałę nr II/6/2024 w sprawie powołania Komisji Budżetu, Finansów i Gospodarowania Mieniem 

Komunalnym Rady Gminy Gizałki, która stanowi załącznik nr 36 do protokołu. Wydruk 

z głosowania stanowi załącznik nr 37 do protokołu.  

Uchwała nr II/7/2024 w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej Rady 

Gminy Gizałki 

Przewodniczący Rady powiedział, że w paragrafie 1 projektu uchwały ustala się skład osobowy 

Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej w liczbie 5 osób. Następnie przedstawił proponowany 

skład komisji: Krzysztof Walendowski, Michał Bus, Andrzej Kaczmarek, Beata Lewicz i Zbigniew 

Bachorski. Zapytał kandydatów czy wyrażają zgodę na kandydowanie oraz czy są jeszcze inni 

kandydaci 

Kandydaci wyrazili zgodę. 

Innych kandydatów nie było. 

Radny Zbigniew Bachorski zaproponował zwiększenie składu komisji do 7 osób, dodał że 

proponuje kandydatury Bernadetty Skowrońskiej i Zbigniewa Kaczmarka. 

Przewodniczący Rady zapytał czy to komentarz czy wniosek formalny. 

Radny Zbigniew Bachorski odpowiedział, że wniosek formalny. 

Przewodniczący Rady poprosił o sformułowanie wniosku. 

Radny Zbigniew Bachorski powiedział, że tak jak na Komisjach łączonych było mówione, prosi 

o zwiększenie składu komisji z 5 do 7 osób i proponuje te 2 osoby.   

Przewodniczący Rady powiedział, że teraz zostanie przeprowadzone głosowanie nad wnioskiem 

formalnym w sprawie zwiększenia składu Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej Gminy 

Gizałki do 7 osób. 

Przy 6 głosach „za”, 9 głosów „przeciw” oraz braku głosów „wstrzymujących się” Rada Gminy nie 

przyjęła wniosku formalnego w sprawie zwiększenia składu Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy 

Społecznej Gminy Gizałki do 7 osób. Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 
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Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze kandydaci.  

Kandydatów nie było. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów na członków Komisji 

Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej Rady Gminy Gizałki. 

Przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących się” Rada Gminy 

przegłosowała zamknięcie listy kandydatów na członków Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy 

Społecznej Rady Gminy Gizałki. Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 39 do protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wybór poszczególnych kandydatów na 

członków Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej Rady Gminy Gizałki tj.: Krzysztofa 

Walendowskiego, Michała Busa, Andrzeja Kaczmarka, Beaty Lewicz i Zbigniewa Bachorskiego.  

Każdy z kandydatów w wyniku głosowania otrzymał po 15 głosów „za”, brak głosów „przeciw” oraz 

„wstrzymujących się”. Wydruki z głosowania stanowią załączniki od nr 40 do 44 do protokołu.  

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały nr II/7/2024 i poddał go pod głosowanie. 

Przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących się” Rada Gminy jednogłośnie 

podjęła uchwałę nr II/7/2024 w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury i Pomocy Społecznej 

Rady Gminy Gizałki, która stanowi załącznik nr 45 do protokołu. Wydruk z głosowania stanowi 

załącznik nr 46 do protokołu.   

Uchwała nr II/8/2024 w sprawie powołania Komisji Rolnictwa i Porządku Publicznego Rady 

Gminy Gizałki 

Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z paragrafem 1 projektu uchwały ustala się skład 

osobowy Komisji Rolnictwa i Porządku Publicznego w liczbie 9 osób. Następnie przedstawił 

proponowany skład komisji: pan Przemysław Tomaszewski, Mariusz Szczepaniak, Michał Bus, 

Dorota Olejniczak, Henryk Osman, Anna Lajtlich, Zbigniew Kaczmarek, Bernadetta Skowrońska 

i Rafał Zawal. Zapytał czy są jeszcze inni kandydaci oraz czy kandydaci wyrażają zgodę. 

Innych kandydatów nie było. 

Kandydaci wyrazili zgodę. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów na członków 

Komisji Rolnictwa i Porządku Publicznego Rady Gminy Gizałki. 

Przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących się” Rada Gminy 

przegłosowała zamknięcie listy kandydatów na członków Komisji Rolnictwa i Porządku Publicznego 

Rady Gminy Gizałki. Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 47 do protokołu.  

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wybór poszczególnych kandydatów na 

członków Komisji Rolnictwa i Porządku Publicznego Rady Gminy Gizałki tj.: Przemysława 

Tomaszewskiego,  Mariusza Szczepaniaka, Michała Busa, Doroty Olejniczak, Henryka Osmana, 

Anny Lajtlich, Zbigniewa Kaczmarka, Bernadetty Skowrońskiej i Rafała Zawala. 
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Każdy z kandydatów w wyniku głosowania otrzymał po 15 głosów „za”, brak głosów „przeciw” oraz 

„wstrzymujących się”. Wydruki z głosowania stanowią załączniki od nr 48 do 56 do protokołu.  

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały nr II/8/2024 i poddał go pod głosowanie. 

Przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących się” Rada Gminy jednogłośnie 

podjęła uchwałę nr II/8/2024 w sprawie powołania Komisji Rolnictwa i Porządku Publicznego Rady 

Gminy Gizałki, która stanowi załącznik nr 57 do protokołu. Wydruk z głosowania stanowi załącznik 

nr 58 do protokołu.  

Uchwały nr II/9/2024 w sprawie ustalenia zasad i wysokości wypłacania diet oraz zwrotu 

kosztów podróży dla Radnych Gminy Gizałki 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Radny Zbigniew Bachorski skierował swoje pytanie do  wójta. Zapytał dlaczego są zmiany diet 

radnych, zasad ich przyznawania i ich kwoty. Dodał, że w bardzo krótkim czasie diety wzrosły. 

W 2021 roku radny zarabiał 7 – 8 tysięcy rocznie, a po tych zaproponowanych podwyżkach dieta 

radnego będzie wynosić ok. 15 tysięcy rocznie. Czy gmina jest bogata? 

Wójt odpowiedział, że zaproponował projekt uchwały, w którym wskazana została możliwość 

otrzymywania przez radnego miesięcznej diety ryczałtowej, a nie tak jak było dotychczas za każde 

posiedzenie komisji bądź rady. W projekcie nie zostały przedstawione kwoty diet, zostało to 

pozostawione radzie. Propozycja ta wynika z kilku względów. Pierwszy to możliwość 

przewidywalności wydatków dla budżetu gminy. Łatwiej jest planować kwoty zabezpieczone na 

funkcjonowanie Rady. Drugi to brak wpływu na to ile razy, czy w ilu komisjach  Radny był czy jest 

członkiem. Radny zobligowany jest do tego, aby uczestniczyć w pracach komisji rady. Odnośnie 

kwot, jest to kwestia Rady i Radni mogą je zaproponować i przegłosować. Nie jest to kompetencja 

wójta. Jeżeli radny uważa, że uchwała ta powinna brzmieć inaczej i Radni przegłosują zmianę to wójt 

nie ma nic przeciwko. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze jakieś pytania do projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań. 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały nr II/9/2024 wraz z ustaleniami z Komisji 

łączonych i poddał go pod głosowanie.    

Przy 10 głosach „za”, 2 głosach „przeciw” oraz 3 głosach „wstrzymujących się” Rada Gminy podjęła 

uchwałę nr II/9/2024 w sprawie ustalenia zasad i wysokości wypłacania diet oraz zwrotu kosztów 

podróży dla Radnych Gminy Gizałki, która stanowi załącznik nr 59 do protokołu. Wydruk 

z głosowania stanowi załącznik nr 60 do protokołu.  

Uchwała nr II/10/2024 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Gizałki 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i zapytał czy są pytania.  

Radny Zbigniew Bachorski zapytał czy Przewodniczący może podać kwotę ostateczną.  
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Przewodniczący Rady odpowiedział, że kwota ostateczna wynosi 19 470,00 zł i zapytał czy są 

jeszcze jakieś pytania.  

Pytań nie było. 

Następnie przedstawił projekt uchwały w całości i poddał go pod głosowanie.  

Przy 10 głosach „za”, 2 głosach „przeciw” oraz 3 głosach „wstrzymujących się” Rada Gminy podjęła 

uchwałę nr II/10/2024 w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy Gizałki, która stanowi 

załącznik nr 61 do protokołu. Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 62 do protokołu.  

Uchwała nr II/11/2024 w sprawie zmiany planu budżetu na 2024 rok 

Przewodniczący Rady powiedział, że kwestie te były omawiane na posiedzenia Komisji łączonych 

i zapytał czy są pytania.  

Radny Zbigniew Bachorski powiedział, że znalazły się pieniądze na podwyżki i zapytał czy znajdzie 

się 20 000,00 zł na projekt budowy drogi na Młynik. 

Wójt odpowiedział, że to nie on o tym decyduje tylko Rada Gminy musi wprowadzić taką pozycję 

do budżetu.  

Radny Zbigniew Bachorski zapytał, czy znowu ma czekać 5 lat bo zabraknie 20 000,00 zł. 

Wójt odpowiedział, że proponuje aby radny złożył wniosek formalny, zostanie to wprowadzone do 

budżetu i będzie to zrobione.  

Radny Zbigniew Bachorski, odpowiedział, że 3 lata temu złożył wniosek i nie było odzewu, ale 

złoży jeszcze raz, formalnie. Dodał, że teraz jest nowa Rada i ma nadzieję, że będzie lepiej.  

Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze jakieś pytania.  

Radni nie mieli pytań. 

Następnie poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Przy 14 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz 1 głosie „wstrzymującym się” Rada Gminy 

podjęła uchwałę nr II/11/2024 w sprawie zmiany planu budżetu na 2024 rok, która stanowi załącznik 

nr 63 do protokołu. Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 64 do protokołu.  

Uchwała nr II/12/2024 w sprawie zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gizałki 

na lata 2024 – 2033 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do projektu uchwały. 

Radni nie mieli pytań.   

Przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz „wstrzymujących się” Rada Gminy podjęła 

uchwałę nr II/12/2024 w sprawie zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gizałki na 

lata 2024 - 2033, która stanowi załącznik nr 65 do protokołu. Wydruk z głosowania stanowi 

załącznik nr 66 do protokołu.  
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PUNKT 6 – INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH   

Przewodniczący Rady zapytał wójta czy pojawiły się interpelacje i zapytania Radnych. 

Wójt odpowiedział, że nie było.   

Przewodniczący Rady zapytał czy radni zgłaszają interpelacje lub zapytania. 

Radna Beata Lewicz zapytała kiedy rusza przebudowa drogi nr 632034P w Rudzie Wieczyńskiej 

oraz kiedy będzie przetarg wykonawcy drogi. Dodała, że pierwszy etap remontu sali wiejskiej został 

zakończony i zapytała, czy będą podjęte dalsze działania remontu innych pomieszczeń.  

Wójt odpowiedział, że gmina jest na końcowym etapie wykonania dokumentacji projektowej i po jej 

wykonaniu będzie się ubiegać o pozwolenie na budowę. Przypuszcza, że najpóźniej do połowy lipca 

gmina otrzyma pozwolenie i ogłosi przetarg. Po wyborze wykonawcy rozpocznie się realizacja 

inwestycji. Dodał, że chciałby aby ta inwestycja była zakończona do końca bieżącego roku. 

Natomiast co do remontu sali OSP w miejscowości Ruda Wieczyńska to pierwszy etap realizacji 

inwestycji został zakończony. Jest możliwość przesunięcia środków, które są obiecane dla gminy 

z Urzędu Marszałkowskiego. Obecnie nie ma jeszcze podpisanej umowy. Jeśli taka umowa zostanie 

podpisana i Rada wyrazi zgodę, to środki te zostaną wprowadzone do budżetu z określonym 

przeznaczeniem na wykonanie, czy dokończenie instalacji centralnego ogrzewania, ponieważ w tej 

chwili brakuje jeszcze grzejników i kotłowni. Natomiast co do pozostałych etapów to trudno jest się 

wójtowi wypowiedzieć, ponieważ najpierw trzeba na nie zabezpieczyć środki w budżecie, a następnie 

przystąpić do realizacji inwestycji.  

Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze jakieś pytania. 

Radny Zbigniew Bachorski zapytał czy jest przewidziane odkrzaczanie ulicy Akacjowej 

w Tomicach w stronę Młynika, ponieważ pobocze bardzo zarasta. 

Wójt odpowiedział, że pobocza są w tej chwili wykaszane. Tam gdzie jest potrzeba wykoszenia trawy 

oraz zakrzaczeń o większej szerokości niż zwykle, będzie to czynione. Do Zakładu Komunalnego 

został przekazany odpowiedni wykaz i będzie to systematycznie realizowane. Prawdopodobnie 

w  iągu najbliższych kilku dni prace te zostaną wykonane. Ulica Akacjowa jest w tym wykazie do 

wykoszenia o większej szerokości niż to się standardowo odbywa.  

Przewodniczący Rady zapytał czy są jeszcze jakieś pytania. 

Radni nie mieli pytań.  

PUNKT 7 – INFORMACJE I WOLNE WNIOSKI  

Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z Państwa przybyłych na sesję, sołtysów, gości chciałby 

zabrać głos. 

Wójt zwrócił się do wszystkich zgromadzonych i  powiedział: ,,Szanowni Państwo dzisiejsza sesja 

odbywa się w wyjątkowym dniu, który jest świętem wszystkich samorządowców i pracowników 

administracji samorządowej. 27 maja to Dzień Samorządu Terytorialnego. To 24-ta rocznica wolnych 

wyborów do samorządów. Pierwszych w Polsce od wielu, wielu lat. Dlatego w imieniu własnym 
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i swoich współpracowników składam wszystkim najlepsze życzenia. Chciałbym, żeby praca, którą 

wykonujecie jako Radni przynosiła jak najwięcej efektów w postaci wdzięczności mieszkańców, 

sympatii, uznania tego, co jest robione. Chciałbym, żeby samorząd funkcjonował jak najlepiej. Praca 

w samorządzie terytorialnym nie jest pracą łatwą. Czasami trzeba poświęcać nieco więcej, niż by się 

wydawało na pierwszy rzut oka. Pracujemy nie tylko od poniedziałku do piątku. Czasami jest tak, że 

sobota, niedziela jest również dniem pracy i wtedy trzeba niestety zakasać rękawy i wykonać 

określone czynności. Państwo Radni pełnicie w niektórych sytuacjach funkcje bardziej 

reprezentacyjne. Natomiast tutaj jeśli chodzi o moich pracowników, to oni wykonują bardzo 

konkretną pracę, która powoduje, że gmina się rozwija, funkcjonuje. A ocenę oczywiście 

funkcjonowania naszego samorządu wystawiają nam mieszkańcy przy  okazji kolejnych wyborów 

samorządowych. Myślę, że wybory samorządowe, które są za nami, też pokazały, że oczekiwania 

mieszkańców są określone i same jakieś slogany wyborcze nie zawsze wystarczają. Mieszkańcy 

życzą sobie konkretnej pracy i tą pracę trzeba wykonać. I ta praca jest odpowiednio oceniana. Także 

życzę Państwu, aby po zakończeniu bieżącej kadencji, byście mogli powiedzieć z czystym 

sumieniem, że udało Wam się bardzo dużo wykonać, a mieszkańcy z Waszej pracy są bardzo 

zadowoleni. Ja również mam takie oczekiwania w odniesieniu do mojej osoby i zapewniam, że będę 

starał się zrobić wszystko, żeby mój przynajmniej ten wyborczy program, który przedstawiłem 

mieszkańcom spełnić. Czy mi się uda? Nie wiem. Wiele zależy od Państwa i naszej współpracy, ale 

zapewniam, że będę czynił wszystko, żeby w naszej gminie żyło się lepiej. Wszystkiego dobrego 

życzę wszystkim samorządowcom. Spotkanie z moimi pracownikami już odbyłem przed południem. 

Jeszcze raz życzę wszystkim Państwu Radnym, Sołtysom, Radom Sołeckim. Wszyscy, którzy pracują 

w samorządzie mogą dziś świętować. Wszystkiego dobrego życzę Państwu.” 

Przewodniczący Rady podziękował wójtowi. Powiedział: ,,Szanowni Państwo, ja również 

korzystając z wyjątkowości dzisiejszego dnia, panu Wójtowi, wszystkim pracownikom jednostek 

samorządowych, Radnym, Sołtysom, Radom Sołeckim, a także wszystkim osobom zaangażowanym 

w działalność samorządową, składam serdeczne życzenia z okazji Dnia Samorządowca. 

Niegasnącego zapału, wielu pomysłów i zaangażowania w trudną pracę na rzecz naszej gminy. 

Dziękuję za Waszą pracę. Składam jednocześnie najserdeczniejsze życzenia zdrowia, wszelkiej 

pomyślności w życiu osobistym oraz satysfakcji z pracy zawodowej. Dziękuję bardzo.” 

 

PUNKT 8 – ZAKOŃCZENIE OBRAD   

Z uwagi na wyczerpanie porządku Przewodniczący Rady zamknął obrady II Sesji Rady Gminy 

Gizałki o godz. 16:03, dziękując wszystkim za udział.   

  

  

Protokołowała               Przewodniczący Rady                 

Gminy Gizałki 

 

 

 

    


